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Dato: 24. oktober 2019 

Sted: Møde, Gadstrup Skole 

Dirigent: Diana 

Referent: Martin 

Hvem er til stede: 

Gine, Johnny, Kirsten, Rikke, Lise, Martin, Astrid, Henning, Diana, Tanja, 
Inger, Karin, Mette samt Maja og Victor Emil som repræsentanter for 
eleverne. 

Afbud fra: Janne 

1. Godkendelse af referat  

2. Nyt fra… 

 Eleverne 

Ønske om trampoliner og basketballnet til udskolingen.  
Ønske om vandautomat. Den er bestilt. 
Hvad sker der omkring 10. klassernes maduge, da de jo ikke går her 
længere? Det er et tab af en god tradition 
De skal laves en brugerundersøgelse blandt eleverne omkring 
bodens udvalg og indhold. 

 Lærerne 

 SFO 

 
God Zebrauge 
 
SFO’en er nu rykket ind på skolen. Processen gik godt og efter 
planen og resultatet er positivt (Også blandt forældrene). Det har 
været hårdt for personalet der har knoklet i hele uge 41. 

 Ledelsen 
 

 
FOTO-GATE:  Grundet store problemer med foto-firmaet, er 
samarbejdet nu stoppet. Over 50% af billederne er forsvundet og 
virksomheden har forsøgt at dække over det og trække tiden. Nyt 
firma er booket og kommer snarest. 
3 nye lærere er ansat. 
T3 gav kun en 20% besvarelse blandt forældrene. 
Invitation uddelt til skole- børneudvalget den 7. nov. Diana deltager. 
 
Skole-/hjem samtaler blev til en tema drøftelse 
Fokus skal være trivsel- og læringsperspektivet i et fremadrettet 
perspektiv. 
Det er vigtigt for forældrene, at de får en status og tilbagemelding 
på elevens faglige niveau og indsats (også i forhold til klasseniveau). 
Forældre skal kunne orientere sig om faglighed på elevplanen eller 
ved at kontakte faglæreren. 
Det pointeres at hvis forældrene bedes om at orientere sig på en 
digital platform, så skal platformen være relevant, spændende 
opdateret. 
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Når forældrene orienteres om hvad en S/H-samtale vil indeholde 
fremadrettet, er det vigtigt at den skriftlige kommunikation er skarp 
og let at forstå. 
 

3. Temadrøftelse: Årgangen som 
mindste enhed 

Årgangen som mindste enhed er mest et internt arbejdsprincip, 
hvor skolen forsøger at skabe synergi i lærer- og 
pædagogkompetencerne. 

4. Playback 

Playback har i mange år været båret af en enkelt medarbejder på 
Gadstrup Skole, samt 10. klassen. Medarbejderen er ikke længere 
ansat og skolen har ikke længere 10. klassen tilknyttet. Derudover 
har Viby friskole trukket sig og på papiret blev arrangementet 
forkortet til en enkelt dag. 
Der er ikke personale til at videreføre playback i samme ånd og 
niveau, hvorfor det besluttes af skolebestyrelsen, at Gadstrup Skole 
trækker sig fra arrangementet som samarbejdspartner.  Er der 
forældre eller andre parter i lokalesamfundet der ønsker at 
fortsætte med at lave playback, sker det som et udelukkende 
forældreinitiativ og vil ikke involvere skolens medarbejdere eller 
økonomi. 
Det foreslås i bestyrelsen, at en ny tradition tilbydes af skolen. 
Rikke og Diana sender et brev ud til forældrene. 
Der er oprettet en Facebookside samt en hjemmeside hvor det 

fremgår, at playback fortsætter og der er sat dato på. Formanden 

retter henvendelse til ejerne af hjemmesiden og beder om, at det 

rette, så Gadstrup Skole ikke fremgår som samarbejdspartner.   

5. Opfølgning på Zebra-by uge 

Zebraby har været en god proces. Det udtrykkes af eleverne, at det 
har været godt med de kreative processer og specielt de blandede 
grupper har været gode og udbytterigt. 
Det var et ønske fra nogle forældre, at man blandede grupper lidt 
mere i indskolingen. 
23. november er der workshop på skolen. 

6. Mobilpolitik Gadstrup Skole. 
Skal den revideres? 
Bilag vedhæftet 

Skolen ønsker at revurdere skolen mobiltelefonspolitik, da den er 
fra 2009. Den har været gennemgået på afdelingerne og vil blive 
samlet til en ny fælles politik. Rikke sender den ud til forældrene. 

7. Næste møde.  10. december 2019 

8. Evt. 
Der har været en forældrehenvendelse omkring skolens Anti-
mobbepolitik. Dette punkt tages op på næste SB møde. 
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